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Beste heer                 , 
 
Naar aanleiding van ons telefoongesprek van vanmorgen, stuur ik u deze mail. Fijn dat u mijn 
zorgen wilt meenemen in de besluitvorming rondom de tijdelijke opvanglocatie aan de 
Prinses Margrietstraat. Echter wilde u geen antwoord geven op inhoudelijke vragen. U gaf 
aan dat ik mijn inhoudelijke vragen donderdagavond 14 maart kan stellen. Echter voorzie ik 
geen kans om deze vragen te stellen, omdat heel Lemelerveld aanwezig zal zijn. Als direct 
omwonende heb ik waarschijnlijk andere vragen dan mijn mededorpsbewoners. En word ik 
als direct omwonende anders getroffen dan menig Lemelervelder. Ik hoop daarom dan ook 
dat u zo welwillend bent om mijn vragen op deze manier te beantwoorden. Ik stuur deze 
mail voor de volledigheid ook naar burgemeester Erica van Lente en gemeentesecretaris HJ. 
van der Woude. Zij hebben de brief immers ondertekend. 
 
Laten we vooropstellen dat ik absoluut niet tegen opvang van vluchtelingen ben. Deze 
mensen moeten een plek hebben waar ze veilig en menswaardig kunnen wonen. Wel heb ik 
zo mijn bedenkingen bij de gekozen locatie. Dit is géén goede locatie want bovengenoemde 
punten zijn hier niet mogelijk. De (verkeers)veiligheid komt in het geding, de grootte van de 
locatie is niet toereikend, de flora en fauna wordt bedreigd. Ik wil dan ook voorstellen om op 
zoek te gaan naar een andere locatie, samen met de inwoners van Lemelerveld. Iets met 
burgerparticipatie en inspraak. Daar komen we vast uit, want voor zover ik begrijp zijn er 
gewoon andere locaties aangeboden maar die heeft de gemeente afgehouden. 
 
Hierbij mijn vragen. Ze zijn allemaal open dus er is voldoende ruimte/mogelijkheid om ze 
serieus te behandelen. 

• Waarom is ervoor gekozen om de direct omwonenden op vrijdagmiddag 8 maart per 
brief te informeren over de opvanglocatie? Je wordt als direct omwonende 
overrompeld en enorm verrast met zo'n besluit. Geen inspraak, besluit ligt er al. Ik 
heb werkelijk waar een verschrikkelijk weekend gehad met slapeloze nachten. Dat 
neem ik de gemeente heel erg kwalijk. Het gevoel van onmacht en een gesnoerde 
mond overheersen echt énorm. En als er iets een verschrikkelijk gevoel is, dan is dat 
het gevoel van onmacht. 

• Wat heeft jullie doen besluiten dat de locatie naast Sprankel de beste locatie is in 
heel gemeente Dalfsen? Welke criteria zijn opgenomen en hoe is dat vergeleken met 
andere locaties? Ik kan hiervoor een Woo verzoek indienen, het is een stuk simpeler 
om het via deze mail te beantwoorden lijkt mij. 

• Welke andere locaties waren een optie tijdens dit proces? Ik kan hiervoor een Woo 
verzoek indienen, het is een stuk simpeler om het via deze mail te beantwoorden lijkt 
mij. 

• Zoals je weet is het grasveld en aanliggende percelen niet erg groot. Hoe ziet de 
gemeente het voor zich als daar 120 mensen wonen? 24/7 op elkaars lip. Dan kun je 
toch wachten op problemen, zoals die er nu ook al zijn op camping Heidepark? De 
mensen komen in woonunits te wonen, zonder sanitaire voorziening. Daarvoor 
moeten ze naar een andere unit. Kom op, dit is toch geen menswaardige opvang?  



• Hoe gaat de gemeente om met (geluids)overlast? De 120 mensen worden geplaatst 
in een wijk waar ongeveer 50 mensen wonen. Dat is toch niet in verhouding? Opeens 
krijgt de wijk meer dan het driedubbele aantal inwoners.  

• Tijdens het brengen en halen van de kinderen van de basisschool ontstaat er twee 
keer per dag een verkeersinfarct in de omliggende straten. Ik voorzie nog grotere 
problemen als er een opvanglocatie komt. De mogelijkheid om te keren bij de 
rotonde wordt ontnomen. Het gevolg is dat er meer auto's parkeren in de 
omliggende straten. Of bij mij op de oprit.  

• De groenstrook achter de Prins Willem Alexanderstraat wordt gebruikt als 
toegangsweg naar de locatie. Deze wordt geasfalteerd. Ik dacht dat jullie als 
gemeente een paar jaar geleden hebben gestreden voor deze groenstrook. 
Daarnaast is de school al járen bezig om dit als toegangsweg naar de school te 
realiseren, om de verkeersveiligheid te vergroten. Allemaal maar moeilijk en niet 
mogelijk. En opeens is het allemaal mogelijk, nu er een opvanglocatie komt. Hoe kan 
dat? 

• Er zouden op het grasveld units geplaatst worden voor de BSO. Er zijn namelijk lange 
wachtlijsten, tot gemiddeld een jaar. Ook mijn kind heeft voorlopig geen plek en dat 
heeft nogal gevolgen. Hoe gaan jullie hiermee om? Waar komen de units nu te 
staan? De gemeente heeft hier toch al akkoord voor gegeven? Zelfs de GGD was al 
akkoord en heeft een inspectierapport opgesteld. Als de units er niet komen, dan 
heeft dat grote invloed op de leefbaarheid van het dorp. 

• Hoe komt de locatie er precies uit te zien? Blijft het open? Wordt het deels 
afgesloten terrein? Is er directe toegang tot het terrein van de school?  

• Wat als het toch misgaat? Wie is mijn contactpersoon (naam en telefoonnummer) bij 
de gemeente als er overlast is? Dan bedoel ik dus geen locatiemanager. De gemeente 
is hiervoor verantwoordelijk. 

• De tijdelijke bewoners zijn asielzoekers. Zij komen veelal uit onveilige gebieden 
ergens op de wereld. Wat weten we over deze mensen? Hebben zij trauma's? Wat 
nou als één van hen door iets kleins getriggerd wordt en de school inloopt? En mijn 
kind iets aandoet? En nu niet zeggen dat dat niet kan gebeuren, want dat weet je 
niet. 

• Wat zijn de concrete plannen voor aanstaande donderdag 14 maart? De 
werkzaamheden beginnen 's ochtends al terwijl 's avonds de informatieavond is. Wat 
gaat er gebeuren? Ik hoor geluiden over afgravingen, stroomkabels, asfalteren... wat 
nog meer? 

• Hoe tijdelijk is tijdelijk? In de brief staat dat er gedacht wordt aan een jaar. En dan? Er 
is dus een einddatum begrijp ik? 

• Op de tijdelijke opvanglocatie zit geen woonbestemming. Ik heb nergens een 
vergunningsaanvraag voorbij zien komen voor het wijzigen van het 
bestemmingsplan. Waar kan ik bezwaar indienen? En volgens mij heeft de gemeente 
gewoon ook een meldplicht met een termijn van 6 weken? Die is niet echt gehaald, 
toch? Ik mag dus morgen ook een woonunit in mijn eigen voortuin plaatsen? Want 
dat is ook echt noodzakelijk. Lijkt me namelijk heerlijk om een buitenhuisje te 
hebben. Meld ik dat later in het jaar wel ergens een keer. 

• Hoe zit het met de flora en fauna? En bedreigde vogelsoorten die op het grasveld en 
in de bossage broeden? Want die zitten er. Ik meen me nog iets te herinneren van 
vleermuizen in een gymzaal...  



 
Verder wil ik nog meegeven dat er géén draagvlak is in Lemelerveld voor deze locatie. Jullie 
hebben heel wat teweeggebracht met deze aankondiging en misschien hebben jullie dit zelf 
niet eens zo in de gaten. Ik lees de meest vreselijk dingen over deze groep mensen. Hoe 
eerlijk is dat tegenover de asielzoekers? Dat verdienen zij toch ook niet? Zij hebben niet 
besloten om verkast te worden naar de nieuwe locatie. Jullie waren een eind verder 
gekomen als er wat meer burgerparticipatie zou zijn geweest. Jullie kunnen daarin echt een 
voorbeeld nemen aan de gemeente Raalte. Misschien daar eens een bezoekje inplannen met 
het college.  
 
Zoals ook al aangegeven heb ik het telefoongesprek opgenomen. Dit dienst als input voor de 
officiële klacht die ik ga indienen via de Ombudsman. 
 
Ik ga ervanuit uit antwoorden te ontvangen op mijn vragen, gráág uiterlijk woensdag 17.00 
uur. Schriftelijk, per mail, is oké. Dit in verband met de werkzaamheden die aanstaande 
donderdagochtend starten waarvan ik graag op de hoogte wil zijn. Ik woon er immers vlak 
naast. Normaal wordt de buurt hier toch over geïnformeerd? Waarom nu dan toch zo 
geheimzinnig? 
 
Met vriendelijke groet, 
L 
Prinses Christinastraat  
              Lemelerveld 
 


